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Tid:   onsdag 10. februar 2021, kl. 14:00 – 16:00 

Sted:   Teams 

Til stede:  Endre Stakkerud (NJFF Akershus), Jørgen Fog (Skiforeningen), Tom Fremstad (OOF), 

Rigmor Arnkværn (BNFR), Inger-Marie J. Gulliksen (Oslofjordens friluftsråd) og Maria 

R. Tesaker (FNF koordinator Akershus). 

Ikke til stede:  Helene Bugge (DNT Oslo og Omegn) og Ulf Kristiansen (NOA) 

 

Symboler:   Beslutningssak  Orienteringssak Drøftingssak 

Sak 1/21 Godkjenning av innkalling og saksliste + referat fra styremøte 9. desember  

Vedlagt er referat fra styremøtet 9. desember. 

Oppdateringer er markert i rødt, men er ikke med i offisielt referat. 

 Godkjent. 

 

FNF Akershus’ arbeidsform og virkeområde  

Sak 2/21 Godkjennelse av referat på e-post etter styremøtet  

Skal vi godkjenne referater på e-post etter styremøter for å kunne sende disse 

raskere ut til tilsluttede organisasjoner? 

Vedtak:  

Referat må godkjennes før utsendelse til tilsluttede organisasjoner. Koordinator 

sender ut referatet til styret raskt etter styremøtet med en frist for godkjennelse. Hvis 

det ikke har kommet tilbakemeldinger innen fristen anses referatet som godkjent og 

klart for utsending. Frist kan gjerne inkludere helga. Godkjennelse av referat tas opp 

som sak på styremøtene så godkjennelsen blir protokollført. 

 

Sak 3/21 Årsmøte 2021  

Årsmøtet finner sted onsdag 21. april, kl. 18:00, mest sannsynlig digitalt. 

Skal vi ha faginnlegg?  

Referat 
fra styremøte i FNF Akershus 

mailto:dagligleder@fnf-nett.no
http://www.fnf-nett.no/agder
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Vedtak:  

Det er mye digitale foredrag nå, og folk blir mettet. Vi dropper faginnlegg ved digitalt 

årsmøte. Vi kan heller vurdere en faglig samling seinere på høsten, f.eks. i samarbeid 

med FNF i Oslo og i Viken. 

 

Sak 4/21 Felles styre med Oslo  

Det har kommet opp et forslag om å ha felles styremedlemmer og felles styremøter 

for FNF Akershus og FNF Oslo. FNF Oslo og FNF Akershus sine tilsluttede 

organisasjoner overlapper 90%, og majoriteten av disse opererer i både Oslo og 

Akershus. Koordinator orienterte. Styreledere og valgkomite har møte om dette i 

morgen, 11.2. 

 Fra diskusjonen: 

• Kan det bli for mange saker å sette seg inn i for styremedlemmene? Vil det være 

mye irrelevante saker? 

• Oslofjordens Friluftsråd sitter i flere FNF og orienteres om flere saker som ikke 

angår deres interesser – det er ok. 

• Kun NJFF som er splittet i Oslo og Akershus lag. 

• Ønske om å ta dette tilbake til egen organisasjon for å diskutere dette der. 

• Høre med de andre tilsluttede organisasjonene om hva de tenker om dette. 

   

Sak 5/21 Tilslutningserklæring fra Bærum Elveforum   

Koordinator orienterte.  

Vedtak: 

Styret anbefaler at årsmøtet tar opp Bærum Elveforum i FNF Akershus. 

 

Sak 6/21 Årsmelding 2020   

Årsmelding ble gjennomgått av koordinator.  

Vedtak: 

Ta med tekst om styrets befaring på Fornebu juni 2020. 

Koordinator retter dokumentet og legger inn regnskapstall til neste styremøte. 

 

Sak 7/21 Regnskap 2020   

Regnskap ble gjennomgått av koordinator.  

 Vedtak: 

Koordinator sender regnskap til revisor, deretter til styret for godkjenning og 

signering. 



 

  

  

Side 3 av 6 

Sak 8/21 Årsplan 2021   

Forslag til årsplan 2021 ble gjennomgått av koordinator.  

Vedtak: 

Årsplanen ble godkjent med følgende endringer: 

• Beholde punktet Prioritere opplegg rundt kommuneplanens arealdel (i samarbeid 

med OOF og FNF Oslo) under 2.2. 

• Fjerne punktet Arbeide med tema manglende kartlegging i skog og frivillig vern 

under punktet 4.1-3.  

• Reformulere setningen i punktet 4.1-3 fra …og et areal fjernes fra Oslomarka til  

…og et areal fjernes fra Marka. 

 

Sak 9/21 Budsjett 2021   

Forslag til budsjett ble gjennomgått av koordinator.  

Vedtak: 

Budsjettet for 2021 ble godkjent. 

 

Sak 10/21 Møte i arbeidsgruppe for FNF Oslo og Viken   

Styreleder og koordinator orienterte kort fra arbeidsgruppemøte for FNF Oslo og 

Viken som ble gjennomført 25. januar. Samarbeid mellom FNFene er etablert og 

fungerer godt. Arbeidet mot en eventuell sammenslåing vil fortsette etter valget 

høsten 2021.  

 Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 11/21 Viken idrettskrets ønsker deltakelse fra FNF i prosjekt   

Viken idrettskrets ønsker at FNF i Viken blir med i arbeidsgruppe for å få folk i 

aktivitet igjen etter korona-pandemien. Koordinator i Buskerud Kaja Høgås stiller fra 

FNF i en arbeidsgruppe og vil orientere FNF i Oslo og i Viken. 

Styret tok dette til orientering. Husk at FNF er et samarbeidsorgan, og ikke driver med 

aktivitet. Orientering fra arbeidsgruppa og samarbeid med idretten er bra. 

 

Sak 12/21 Vårens kursrekke i regi av FNF   

Kursrekke i regi av FNF i Oslo og i Akershus er klar. 

Se alle kurs her.  

Styret tok dette til orientering. 

 

https://fnf-nett.no/akershus/kursprogram-var-2021/
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Sak 13/21 Lær mer: Ny samleside for digitale kurs og webinarer   

Digitale kurs og webinarer som fremmer og styrker tilsluttede organisasjoners arbeid 

med natur- og friluftslivsfaglige saker er nå samlet på FNFs sider. 

Se siden her. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Saker 

Sakslista er de 3 siste utgavene av Friluftsnytt:  

Friluftsnytt nr. 3 - 5. februar 2021 

Friluftsnytt nr. 2 – 22. januar 2021 

Friluftsnytt nr. 1 – 8. januar 2021 

Friluftsnytt nr. 22 – 11. desember 2020 

Sak 14/21 Regionale vannforvaltningsplaner på høring   

Den regionale vannforvaltningsplanen for Innlandet og Viken vannregion 2022-2027 

er på høring. FNF i Oslo og i Viken planlegger å samarbeide om et innspill. Vi har 

tidligere gitt innspill til planprosess og utfordringsdokument (2019). Koordinatorene 

skal ha møte med vannkoordinatoren i Sabima og Norsk Friluftsliv 18. februar. Det vil 

komme mer informasjon til organisasjonene etter dette møtet. 

Les mer Frist: 31. mai 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 15/21 Innspill til handlingsplan for samferdsel Viken   

Viken fylkeskommune har bedt FNF komme med innspill til handlingsplan for 

samferdsel før denne utformes. Fylkeskommunen ønsker innspill om 

hovedutfordringer knyttet til samferdsel i Viken. FNF i Viken planlegger å samarbeide 

om et innspill. Forslag til innspill sendes ut for tilslutning straks dette er klart. 

Frist: 1. mars 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 16/21 Ny kraftledning på strekningen Gjestad-Hovinmoen-Dal   

DNT Oslo og omegn har spurt FNF om å se nærmere på denne saken. Gjennomgang 

ved koordinator. Frist: 3. mars Les mer 

Styret tok dette til orientering. 

 

https://fnf-nett.no/laer-mer/
https://mailchi.mp/3a1f7314424a/apq3eb2opc-5145610
https://mailchi.mp/4bf2afed699f/apq3eb2opc-5116954
https://mailchi.mp/99fa3846a7a2/apq3eb2opc-5107018
https://mailchi.mp/907a058a43e9/apq3eb2opc-5104458
https://viken.no/politikk/slik-kan-du-pavirke/horinger-og-offentlig-ettersyn/horing-regionale-vannforvaltningsplaner.88549.aspx
https://www.nve.no/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=7464&type=A-1
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Sak 17/21 Turvei Ljansbruket-Ingierstrand   

Uttalelse ble sendt fredag 5. februar. Les mer her. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 18/21 Østmarka nasjonalpark  

Fylkesmannen har sendt ut melding om oppstart av verneprosess for Østmarka 

nasjonalpark. Innspillsfrist var 15. desember. Natur- og friluftslivsorganisasjonene 

med Østmarka som interesseområde er involvert i prosessen, og det kom mange 

innspill til meldingen om oppstart. Se innspill fra organisasjonene her. 

Siden sist har det kommet en rapport fra Norsk institutt for naturforskning (NINA) har 

gjennomført en kartlegging og vurdering av naturverdier. NINAs samlede vurdering 

er at utredningsområdet oppfyller kriteriene for en nasjonalpark gitt i 

naturmangfoldloven, som et større naturområde med representative og til dels 

særegne økosystemer. Les mer her. 

Styret tok dette til orientering. 

 

Sak 19/21 E16 Kongsvinger Kløfta: Vedtatt planprogram   

Onsdag 16. desember vedtok det interkommunale styret for utbygging av E16 

Kongsvinger Kløfta planprogrammet for veiutbyggingen. Alle korridorer er fortsatt 

med for videre utredning. Det er bl.a. lagt inn et nytt kapittel som inkluderer 

friluftsliv, og etter ønske fra Nes kommune skal redusert veistandard bli belyst i 

konsekvensutredningen. 

Funn av kvikkleire i alle traseer kan utsette prosjektet ytterligere. Styret tok dette til 

orientering. 

 

Sak 20/21 OOFs brev til departmentet ang. damsaken  

FNF og OOF har satt søkelys på problematikken rundt nedleggelse av regulerte 

dammer i skogsområder gjennom møte på Lillestrøm i 2017 og Damkonferansen i 

2020. Styremedlem Tom Fremstad orienterte om brev til Klima- og 

Miljødepartementet angående drøfting av nedleggelse av regulerte vann sett i 

forhold til Markaloven og naturmangfoldloven.  

  Styret tok dette til orientering. 

Eventuelt 

 

Sak 21/21 Endring av varslingsområde Lahaugmoen skytebane  

FNF Akershus og OOF sendte i 2017 uttalelse til denne saken der vi gikk imot 

https://fnf-nett.no/akershus/uttalelse-til-turvei-fra-ljansbruket-til-ingierstrand-bad/
https://fnf-nett.no/akershus/ostmarka-nasjonalpark/
https://www.statsforvalteren.no/oslo-og-viken/miljo-og-klima/nyttvern/nasjonalpark-i-ostmarka2/rapport-om-naturverdier-i-ostmarka-er-ferdig/
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utbyggingen av skytebanen. Nå varsles det om utvidelse av området. Utvidelsen er 

liten. Alle våre innspill er fortsatt gjeldende. Koordinator har et møte med OOF og 

DNT neste uke om saken. 

  Styret tok dette til orientering. 

 

Neste styremøte 

Onsdag 24. mars, kl. 14:00 på Teams. 

 

Maria R. Tesaker, 10. februar 2021 

https://www.lillestrom.kommune.no/samfunnsutvikling/kunngjoringer-av-planer-og-horinger/varsel-om-oppstart-av-planarbeid/2021/har-du-innspill-til-utvidet-varslingsomrade-ifm.-reguleringsplanarbeid-for-lahaug-skytebane-pa-lahaug-gard/

